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Bestyrelsesmøde 4.april. 2022 kl.14. 
 

 

 

Godkendelse af dagsorden. 
  

Godkendt. 

 

 

Bygningsgennemgang med deltagelse af driftschef John Spelling og Lars fra Service. 
  

Gennemgang af vedligeholdelsesplan. 

Planen, som dækker 30 år, overholdes flot, så vi undgår heldigvis uforudsete huslejestigninger. 

 

Vi undersøger muligheden for udvidelse af terrassen ved festsalen indenfor budgettet. 

 

Projekter i 2022: Algebehandling af tage og facader. 

Projekter i 2023: Vedr. belægning på fællesvej ved Vestergade 69: Mulighed for udbedring af vejen 

undersøges 

 

Siden sidst. 
  

Intet af bemærke. 

 

 

 

Modtagelse af nye beboere. 
  

Forslag om en ”velkomsthilsen” på Domi´s hjemmeside vedtaget. 

 

 

 

Sommerens fællesarrangementer. 
  

Udover det kommende 10 års jubilæum, vil vi arrangere en grill-fest så snart vejret tillader det. 

Har andre beboere forslag til arrangementer, modtages de med kyshånd -ring/sms blot til 40423239, så 

hjælper vi hinanden med at føre det ud i livet.  

 

 

Eventuelt. 
  

Enkelte beboere i de 4 blokke har oplevet en ”bibben”, som de fejlagtigt troede var fra røg-alarmen, 

men som viste sig at være fra en fugt-alarm, som skal have skiftet batteri.  

Fugt-alarmen ligger i bunden af teknikskabet. 

 

Sami og Ellinor vil, i samråd med Lars (DOMI), prøve at tegne et forslag til løsning af problemet: 

utætte postkasser. Det er rigtig træls at posten ofte er temmelig våd efter regn. 

Det løser ikke problemet at sætte nye (dyre) postkasser op, så vi må håbe at de 3 kan finde en brugelig 

og pæn løsning til en rimelig penge. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Venlige hilsner fra Bestyrelsen 

 


